

## Bestyrelsesmøde i Filibid, mandag d. 8. september 2014

**Sted:** hos Marie Louise Nøhr Geil

**Tid:** 18.30-21.00

### Referat:

Koder:

(B) = beslutning

(D) = diskussion

(O) = orientering

#### 1. Formalia (B)

Fremmødte: Anne, Maja, Peter, Jon, Morten og Marie Louise.

Referent: Marie Louise

#### 2. Kandidatintro og Filosofisk Sammenkomst v. *Maja, Morten, Christian og Anne* (D)

##### a. Afrapportering:

Kand.intro tirs-tors. i rusugen:

Tirs.: Introduktion, pizza-arrangement: ca. 15-20 deltog.

Ons.: Symposium: Mislykket kommunikation ang. madbestilling. Ca. 10 deltagere – færre end forventet. Flere undervisere end normalt.

Tors. aften: Filosofisk sammenkomst: ca. 110 deltagere. God blanding af mennesker fra forskellige steder og årgange. Taler, quiz, dansegulv.

##### b. Lyn-evaluering:

Thomas Schwarz's introtale om kompetencer mv.: lidt misforstået i forhold til de mange nye kandidater plus i forhold til to andre taler (hhv. Maja og Jon) med samme omdrejningspunkt.

Thomas Schwarz udskiftes til næste år som følge af for mange misforståelser og for sparsomt engagement og dårlig indstilling. Dårlig kommunikation om ansvarsfordeling i forhold til symposiet. Tydeligere arbejdsfordeling og kommunikation næste år. Og bedre aftale om, hvem der har navn på hvad.

Økonomi: Fastere rammer for, hvad universitetet betaler og hvad Filibid betaler. Får vi f.eks. betalt portneren som aftalt?

AU-kopperne: Vi vil ikke betale.

Introugen: Symposiumet skal kommunikeres bedre som del af hele introugen.

MA-konference-præsentation: Næste år mere indhold, ikke kun procesbeskrivelse.

Specialereception: kun 3 tilmeldte, 2 mødte op. Bliver forhåbentlig bedre helt naturligt med fremdriftsreform osv.

Vi burde have lavet en formel evaluering af kandidat-introugen i enden af programmet plus præsenteret Filibid og Filibids arbejdsgrupper – invitere til deltagelse.

Filosofisk sammenkomst:

Quizzen var for svær. Indslagene var generelt gode, underviserne deltog i større omfang end normalt. Ros til Thomas Schw. for at hive kollegerne med. TSW's tale var rigtig god. Dansegulvet fungerede, russerne var glade, TSW mfl. var glade.

(Sidekommentar: Specialekreds – forespørgsel fra Glenda, kan vi støtte dem?)

### 3. CV-kursus v. *Niels Jakob, Jon og Maja* (O+B)

- a. Arbejdsgruppens planer: Arb. gruppen har ikke haft tid til at mødes. Mødes snarest muligt og kontakter Kalif og Niels Jakob og planlægger. Tage i betragtning, at der kan være risiko for at der møder folk op med negativ indstilling og dårlige erfaringer osv... ang. jobsøgning; Gruppearbejde, fast styring mv. Skille kurset ud fra DM/MA; fagspecifikt. Inddrage netværk? Koordinere med netværkstilbud... Er nødt til at ligge i november af andre praktiske årsager.
- b. Samarbejdet med idéhistorie (se a.)

### 4. *Pause*

### 5. Netværksopbygning, v. *Morten, Peter, Jon og Niels Jakob*. (O+D+B)

- a. Gruppen fremlægger bud på netværk og køreplan:  
Platform for networking; Sted for sparring i forhold til problematikker i jobsammenhæng, network ml. alumner og studerende. Skal oprettes, hvis det vil blive brugt. Inkorporere linkedIn – erfaring fra GERDA: besværlig metode. Gerda inviterer os over på deres networkside, hvor ingen filosoffer eller idehistorikere er oprettede.  
Gruppe på LinkedIn?: Problemet: man skal være linked "privat" med de andre medlemmer i gruppen for at kunne kontakte dem. I gruppen kan man dog slå forespørgsler op samt en slags kontaktannoncer. Hvor meget vil det overhovedet blive brugt? Man kan ikke lave undergrupper til diskussioner f.eks. Fungerer som "lang væg".  
Vi kan lave et sted på Filibids hjemmeside, hvor folk kan lægge deres profiler/projekter mv. m. link til deres linkedIn-profil.  
Kalif har en mentor-ordning på LinkedIn, vi kunne inspireres af. Opdele: på Filibids hjemmeside – kontaktannoncer (alumner-studerende). Problemet er alumne-til-alumne-kontakten: vil alumnerne bruge det? Vi kan godt oprette gruppe på linkedIn og så lade alumnerne styre det og bruge det i det omfang, de vil. Og så holder vi arrangementer (måske med Kalif?); workshops, hvor alumner kan diskutere problemstillinger og diskutere, hvordan netværket skal være, evaluere på linkedIn-gruppen og dens brug.  
Vi skal have interesserede alumner til at få folk til at melde sig med deres profiler – vi må være aktive og komme ud med henvendelser til konkrete personer med brugbare profiler til linkedIn-gruppen.  
Vedtagelse af køreplan:  
Arbejdsgruppen mødes om linkedIn-gruppen, så nyheden om den kan komme med i nyhedsbrevet, der sendes ud søndag d. 14. sept. Når nyhedsbrevet er sendt ud, begynder vi at kontakte alumner ang. profiler til kontaktannoncer på hjemmesiden.

6. Logo v. *Maja og Anne* (O+B)

- a. Maja fremlægger nyt bud på logo og vi tager endelig beslutning om det:  
Glemte. Maja sender original + to andre forslag ud i aften – deadline for at stemme om forslag torsdag kl 14.00. Så kan Anne nå at få det med i nyhedsbrevet.

7. Strategi til et bedre samarbejde med VIP på filosofi v. *Anne* (D+B)

- a. Vip'erne er en smule betænksomme overfor vores forening – vi skal diskutere, hvordan vi  
1) skaber velvilje og 2) får flere undervisermedlemmer  
Vi har prodekanens fulde opbakning og Hans Finks. Kunne vi få lov at komme til et VIP-møde med et nice oplæg (fancy PP!!)? Ellers er strategien at blive ved med at være synlige. Ide (som ikke er del af vores formålsparagraf) v. Anne: Arrangement for VIP'er, indsats for flere indmeldelser af undervisere. Måske er den større offensive indsats noget, VIP'erne netop står af på og vi skal satse på en mere langsigtet virkning, langsom, diskret infiltrering. Vi vil også hellere satse på mindre modstand end decideret begejstring (og indmeldelse). Arrangementer hvor underviserne kan være nyttige i sammenhængen – f.eks. alumnearrangementer med undervisere som facilitatorer. Være tydelige, til præsentationen, om, hvad vi er og ikke er og hvad vi ikke tager fra de andre foreninger. Anne og Jon beder om 10min på VIP-møde og præsenterer os.

8. Alumnevents med Kalif v. Jon og Anne (O)

Jon og Anne aftaler møde med Kalif.

9. Mødekalender (B)

- a. Vi skal have fastlagt ny mødekalender:  
Vi fastholder mandage som mødedage.

Næste møder:

6/10: Hos Morten – Palludan-Müllersvej 44, 1. sal lejlighed 8.  
Referent: Jon

27/10: Hos Peter og Maja – Jægergårdsgade 18, 1. sal.  
Referent: Morten

17/11: Hos Anne – Sølystgade 14, st.  
Referent: Niels Jakob

Vi skal vælge mellem følgende to datoer for årets sidste møde+julefrokost – giv gerne besked snarest (december bliver hurtigt fyldt op):

12/12: Eftermiddagsmøde kombineret med julefrokost hos Marie Louise  
Referent: Marie Louise

13/12: Eftermiddagsmøde kombineret med julefrokost hos Marie Louise

Referent: Marie Louise

10. evt.:

a. Filosofi i Verden: kører. Vi har fastlagt to workshops. ML har ikke hørt fra Odder gym. Jon kontakter Statsgymnasiet m. mail, som ML allerede har liggende klar.

b. Præsentation af Filibid og Kalif samlet for 5.sem. BA-studerende d. 19. sept. Morten har kontaktet Kalif, som ikke har svaret. Kontakter Morten Haugaard.

c. Nyhedsbrev:

- Kand. Intro
- Fil. Sammenkomst
- Netværk
- J. Hartnack
- Filosofi i verden
- Logo + revision af hjemmesiden
- CV-arrangement på vej i november
- Fb: husk at like, husk at følge med i kalenderen
- Specialekreds (høre Glenda ad)

Opdatere kalenderen:

- Justus Hartnack
- Idealismekredsen
- Konference i modal-logik (?)
- Filosofisk forening
- FSK
- Teknologikredsen
- SLØK på idehistorie
- MA-konferencen
- Phd.-forsvar?

Jon sørger også for at annoncere arrangementer på fb.